
Sammanställning av undersökning av 
fartreducerade hinder i 

samfällighetsföreningen Barnviksnäs -
Tranarö

Totalt antal svar 78 st









Om nej på tidigare fråga, varför?

• För stora och skymmer sikten

• Svåra att passera

• Det körs för fort ändå trots storlek

• De gör sitt jobb på en begränsad del



Om ja på tidigare fråga, ge förslag på position eller 
annat du vill tillägga gällande ”blomlådorna”?

• Flytta ut lådorna så man kan passera vid vägkanten

• Öka antalet på fler ställen, mer utspritt

• Kan vara mindre

• Skylt med uppmaning om att köra lugnare

• Ställa dem på ”längden”







Om du svarade Nej på frågan, din motivering

• Problem vid snöröjning

• Asfalterade gupp i hela området

• Klumpiga

• Farthinder påverkar inte bilisters attityd & värderingar

• Fler farthinder, få gör ingen nytta

• För hård stöt när man kör över

• Ingen avsiktlig effekt, bilar smyger över, sen ökar de farten



Har ni önskemål om andra farthinder i området, 
isåfall var och vilka föreslås?

• Permanenta asfalterade väg gupp

• Fler blomlådor

• Solcellsdrivna skyltar med anvisning av fart

• Behövs även ute på Tranarö

• Trevlig skylt i början av Tranarövägen om att hålla farten

• Fler gummihinder på strategiska platser

• Påbudsmärken på betongsuggor

• Skylt som blinkar rött vid för hög hastighet



Har du något övrigt att tillägga i arbetet med att 
fartreducera biltrafiken i området?

• Många tack för det arbete som görs för att reducera farten i området

• Fler permanentboende/fler budbilar/hantverkare gör att vi behöver samsas om vägen då 
inga trottoarkanter finns

• Vi behöver visa mer respekt mot boende och alla trafikanter

• Bra att fler farthinder har kommit på plats

• Är detta ett problem?

• Tävling om bästa ”blomlådan” 



Slutkommentar: 

• Styrelsen arbetar vidare med att hitta den bästa 
lösningen för fartreducerade hinder i området

• Det finns även många förslag om var hindren skall 
finnas

• Vi kan se samband mellan adress och önskade behov

• Vi har fått in många kloka konstruktiva förslag

Tack alla som bidragit till det fortsatta arbetet

Med vänliga hälsningar Styrelsen
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